



التاريخ: 15 مايو 2023

المرجع: 043/ أولياء/2022

15 May 2023

043/Par/22

Dear Grade 1- 4 Parents,

We have asked a theatre company who target their productions towards younger children to perform in the school so that the children do not have to make the long journey to Dubai. It is a production of the 'The Snow Queen' and it will take place on **Tuesday 23 May**.

There are two performances one for Grade 1 & 2 and one for Grade 3 & 4.


They are requesting a AED 60/- per student payment to allow this to take place on what would normally be a Dubai based fieldtrip. Could we ask that payment is received by Friday 19th May with the permission slip below to your child's class teacher?

The programme will finish in time for children to be collected at the normal time.

This was an amazing success in Dubai schools and the children gained greatly from the experience.

Thanking you for your kind co-operation.

Yours sincerely,


Jan Brettingham Ms
Principal

I give permission for _____
of Year 1/2/3/4 to take part in the performance
of 'Snow Queen' by the SK4 Theatre.

Signed: _____

+Parent : _____

PRINT NAME PLEASE. Encl: DH 60/-

السادة/ أولياء أمور الصف الأول إلى الرابع الكرام،

تقدمنا بطلب إلى فرقة متخصصة في تقديم عروض مسرحيات للأطفال لتقديم عرض مسرحي بأداء عرض للأطفال بالمدرسة فلا يحتاج الأطفال الذهاب إلى دبي وقطع هذه المسافة الطويلة لمشاهدة العرض، سيتم عرض مسرحية 'The Snow Queen' داخل المدرسة، سيتم عرض المسرحية يوم الثلاثاء الموافق 23 مايو.

سيكون هناك عرضين الأول للصفين الأول والثاني، العرض الثاني سيكون للصفين الثالث والرابع.

يرجى من الطلاب إعادة القسيمة موقعة ومرفقة فيها مبلغاً و قدره 60 /- درهم ليتمكنوا من حضور هذه المسرحية، إذ كان من المفترض أن يتم الذهاب إلى دبي لمشاهدتها، الرجاء دفع رسم الدخول في موعد أقصاه يوم الجمعة الموافق 19 مايو إلى معلمة الصف.

يرجى ملاحظة أن العرض سينتهي قبل موعد انتهاء الدوام المدرسي، حتى تتمكنوا من اصطحاب الأطفال في موعد انتهاء الدوام كالمعتاد.

لقد حققت هذه المسرحية نجاحاً مذهلاً من مدارس دبي، واكتسب الأطفال الكثير من الخبرات من خلالها.

نشكر لسيادتكم حسن تعاونكم.

وشكراً،


جان برتنجهم
المديرة

أسمح لابني/ ابنتي _____
بالصف الأول، الثاني، الثالث، الرابع بمشاهدة مسرحية
'Snow Queen' المقدمة بواسطة مسرح SK4

التوقيع: _____

الأب/ ولي الأمر: _____

برجاء كتابة الاسم كاملاً. مرفق: مبلغ -/60 درهم